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Betreffende: Lift kapot Tannhauserdreef 
 
Via een bezorgde inwoner heeft de raad te horen gekregen dat een lift in een woningcomplex aan de 
Tannhauserdreef na 4 maanden absentie nog steeds niet vervangen is. Hierdoor kunnen veel mensen waaronder 
een 98-jarige mevrouw niet aan hun kant met de lift naar beneden. Om naar beneden te komen moeten zij een 
lange loop nemen naar de andere kant van de flat, met allerlei obstakels zoals fietsen en scootmobielen op de 
weg daarnaartoe. Dit is toch niet de inclusieve samenleving die de Utrechtse raad voorstaat? Daarom doet de 
PVV net als deze inwoner ook een noodoproep! 
 

1. Kan het college met spoed met eigenaar CAPREIT in gesprek gaan met als gespreksonderwerp de 
vervanging van deze lift?! Zo nee, waarom niet? 

2. Is het college het met de PVV eens dat dit echt met spoed opgelost moet worden? Zo nee, waarom niet? 
3. En tenslotte, is het college net zo geschokt als onze fractie dat dit zo lang duurt en wil zij zich inzetten 

om dit soort dingen in de toekomst te voorkomen? Zo nee, waarom niet? 
 
Sjors Nagtegaal 
Partij voor de Vrijheid Utrecht 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


